WAS/ WERE
(BYL JSEM, BYL JSI)
· V minulém čase je sloveso TO BE převedeno do dvou tvarů – WAS a WERE
· Časujeme takto:
	I was – byl jsem		We were – byli jsme
You were – byl jsi	You were – byli jste	
He was  - on byl		They were – oni byli
She was – ona byla
It was – ono bylo


			
				



· V záporu přidáváme NOT I was not = I wasn´t – nebyl jsem		We were not=we weren´t – nebyli jsme
You were not= You weren´t – nebyl jsi		You were not= You weren´t – nebyli jste
He was not= He wasn´t – nebyl			They were not= they weren´t – oni nebyli
She was not= she wasn´t – nebyla
It was not= it wasn´t - nebylo


Otázku tvoříme pouhým prohozením slovesa a podmětu:

Was she happy? Byla šťastná?
Were they at home yesterday? Byli včera doma?

U minulého času se používají tyto časové výrazy:
YESTERDAY – včera
THE DAY BEFORE YESTERDAY – předevčírem
LAST WEEK, MONTH, YEAR – minulý týden, měsíc, rok
A WEEK AGO, A MONTH AGO, A YEAR AGO – před týdnem, měsícem, rokem
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